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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:26 Varg i renbetesområdet 

I flera delar av landet är rovdjursförekomst mer problematisk, och i flera delar 
av landet orsakar vargstammen särskilt stor skada. 

Flera partier – Socialdemokraterna men också flera partier ur den nytillträdda 
högerkonservativa regeringen – har före valet meddelat att vargstammen 
kraftigt ska minskas.

Företrädare för samebyarna har särskilt lyft fram att åtgärder mot 
rovdjursförekomsten i renbetesområdet behöver vidtas.

Jag vill därför ställa följande fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren:

Vilka åtgärder avser ministern nu att vidta för att minska rovdjursförekomsten i 
Sápmi?

………………………………………

Isak From (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-10-27
Besvaras senast
2022-11-09 kl. 12.00


